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Summary :

we touched upon this study, entiled "The critique of modernist mind and human resurrection
at Herbert Marquez" technological rationality into a one-dimensional society, they also
dominated the human being if he became oppressed, exploited and rational in his various
aspects of life. And, of course, by knowing their laws to meet their needs and realize their
banefits, he also tried to find appropriate solutions to overcome these crises through art,
criticism and beauty as way out of this tragic reality. And based on new imagination and
politics to create a better human reality in which he enjoys a high degree of freedom.

Keywords : Etiquette, New sensitivity, Art, Fiction, Technological rationality, Industrially

advanced society, One dimension.
Résumé :

Nous avons abordé cette étude, intitulée" La critique de 1’esprit moderniste et la résurrection
humaine a Herbert Marquez" rationalité technologique dans une société unidimensionnelle, ils
ont également dominé I’étre humain s’il devenait opprimé, exploité et rationnel dans ses
divers aspects de la vie. Et bien sOr, en connaissant leurs lois pour répondre a leurs besoins et
réaliser leurs bénéfices, il a également essayé de trouver des solutions appropriées pour sur
montrer ces crises a travers ’art, la critique et la beaut¢ comme moyen de sortir de cette
tragique nouvelles pour créer une imagination et une meilleure réalitée humaine dans laquelle
il jouit d’un haut degré de liberte.

Mots clés : Keywords : étiquette, Nouvelle sensibilité, Art, Fiction, rationalité

Technologique, Société industrialisée, Une dimension.
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